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O delu Arhivskega društva Slovenije 

Poročilo o delu Arhivskega društva Slovenije 
v letu 2005 

Letos smo imeli tri redne in eno korespondenčno 
sejo izvršnega odbora Arhivskega društva Slovenije 
ter seveda tudi občni zbor. 

Občni zbor 
Občni zbor ni prinesel nobenih kadrovskih spre- 

memb. V izvršnem odboru so: Bojana Aristovnik 
(ZAC), Nada Čibej (PAK), Suzana Felicijan Bratož 
(ARS), Boris Goleč (FF), Emica Ogrizek (PAM), 
Aleksandra Pavšič Milost (PANG), Nežka Rašl 
(ZAP), Igor Filipič (ŠAM), Andrej Hozjan (PedFM), 
Lidija Gregorec (Univerzitetni arhiv MB), Andrej Na- 
red (ARS, tajnik) in Mira Hodnik (ZAL, predsednica). 

Poročilo (zapisnik) o občnem zboru, ki smo ga 
imeli 23. marca 2005 v prostorih Arhiva Republike 
Slovenije, ste si lahko prebrali na spletnih straneh 
ADS. Obravnavane teme so utečene. Predstavljeni sta 
nam bili finančno poročilo in poročilo o delu društva v 
preteklem delu. Sledila so poročila nadzornega 
odbora, urednikov publikacij Arhivi in Viri ter poro- 
čili društvenih komisij. 

Zborovanje 
Že v preteklem letu smo načrtovali zborovanje 

ADS. Na Ministrstvo za kulturo RS smo se obrnili s 
prošnjo za finančno podporo in jo tudi dobili. Tako 
smo lahko v sodelovanju s Pokrajinskim arhivom Ma- 
ribor v oktobru (12.—14.) izpeljali zborovanje v Mur- 
ski Soboti. Osrednja tema je bila Varstvo arhivskega 
gradiva privatne provenience. Tema je danes še kako 
aktualna, zato je bil tudi odziv referentov zadovoljiv. 
Vseh referatov je bilo 24. Z različnih zornih kotov so 
nam osvetlili aktualno dogajanje pri varovanju 
arhivskega gradiva gospodarskih subjektov, političnih 
strank, društev, rimskokatoliške Cerkve, fizičnih oseb 
in drugih ustvarjalcev zasebnega arhivskega gradiva. 
K sodelovanju smo povabili tudi ustvarjalce tovrst- 
nega arhivskega gradiva, a se žal našemu povabilu ni 
odzval nobeden. 

Na letošnjem zborovanju smo želeli podrobneje 
spoznati našo zakonodajo. Žal, moram ponovno za- 
pisati, smo ostali praznih rok. Se naprej ostajajo dile- 
me, nerešena vprašanja in seveda vsemu temu sledi 
grenak priokus. Ali se pisci novega arhivskega zakona 
ne zavedajo, da med drugim tudi pomanjkljivo infor- 
miranje v ljudeh izzove nasprotovanje? Na zborovanju 
smo sprejeli tudi sklepe in upamo, da jih bomo/bodo 
lahko v celoti izpeljali. 

Drugače pa menimo, da je zborovanje v celoti 
uspelo. 

Izdajateljska dejavnost 
Arhivi 

Letos smo načrtovali dve številki revije Arhivi. 
Prva je že izšla inje bila predstavljena 21. septembra. 
Po obsegu je nekoliko skromnejša, obsega pa običajne 
rubrike. Druga številka je že v pripravi in bo izšla 
konec tega leta. Poleg sredstev, ki jih je zagotovilo 
Ministrstvo za kulturo (2.000.000 SIT), nam je uspelo 
pridobiti še sredstva Javne agencije za raziskovalno 
dejavnost RS (1.192.000 SIT). Zahvaljujemo pa se 
tudi arhivom, ki izhajanje revije podpirajo z večjim 
številom naročenih izvodov. 

Viri 
Že junija je izšla 20. številka zbirke Viri (Matjaž 

Klemenčič, Samo Kristen, Katalin Munda Hirnok, 
Milica Trebše Štolfa, Janez Strgar: Viri o demokra- 
tizaciji in osamosvojitvi Slovenije, IV. del: Slovenci v 
zamejstvu in po svetu ter mednarodno priznanje Slo- 
venije). Ministrstvo za kulturo je prispevalo 1.600.000 
SIT. Urad Vlade RS za Slovence v zamejstvu in po 
svetu je kot sofinancer prispeval 100.000 SIT. Skupni 
stroški so znašali 2.076.000 SIT. Z 20. številko smo 
uspeli zaokrožiti izredno pomembno "štirilogijo" izda- 
je virov o demokratizaciji in osamosvojitvi Slovenije, 
ki smo jo zastavili v letu 2002. Predstavitev številke je 
bila 21. septembra. 

Mednarodno sodelovanje 
Predstavniki društva smo se udeležili arhivskih 

zborovanj oziroma kongresov na Madžarskem (Eger, 
21.-24. avgusta, Polona Mlakar), v Nemčiji (Stuttgart, 
27.-30. septembra, Mira Hodnik), v Bosni in Herce- 
govini (Tuzla, 29.-30. septembra, Bojan Himmel- 
reich), v Avstriji (Innsbruck, 19.-23. septembra, 
Andrej Hozjan) in na Hrvaškem (Dubrovnik, 26.-28. 
oktobra, Andrej Nared). 

Vsi, ki smo se udeležili tujih posvetovanj, bomo 
svoja poročila objavili v Arhivih. 

Razno 
Arhivsko društvo Slovenije je v začetku junija na 

Ministrstvo za visoko šolstvo, znanost in tehnologijo 
vložilo predlog, da se društvu podeli status društva, ki 
deluje v javnem interesu na področju raziskovalne 
dejavnosti. Tak status bo v prihodnje pogoj za kan- 
didiranje na razpisih omenjenega ministrstva in Javne 
agencije za raziskovalno dejavnost. Do konca oktobra 
odgovora ministrstva nismo prejeli. 

Na spletni strani društva http:/www.arhivsko- 
drustvo.si je mogoče dobiti osnovne informacije o 
delu društva, objavljeni so zapisniki izvršnega odbora 
in tekoča obvestila, predstavljene so tudi naše publi- 
kacije. 

Mira Hodnik 


